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Närvaro Närvarande Frånvarande 

Styrelse Thomas Gillerfors, ordförande 
Ina Jarnekrantz, sekreterare 
Åsa Torstensson 
Anna Lindberg 
Kevin Malmros 
Anna Aronsson 

Tomas Wallin  
Peter Stenberg  
Helena Ganslandt 
Jürgen Bischhaus 
 

Suppleanter 
 
Elin Silfver digitalt 
 

 

§1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat 

§2. Val av mötesfunktionärer 

2.1. Sekreterare om ordinarie ej är närvarande 
Ordinarie sekreterare Ina Jarnekrantz är närvarande. 

2.2. Protokolljusterare, 2 st att jämte ordförande justera protokollet 
Mötet väljer Åsa Torstensson och Kevin Malmros till justerare. 

§3. Godkännande av Agendan 
Standardagenda används enligt nedan punkter samt uppföljning av 
tidigare möte. 

§4. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll är från 2024-09-09 Detta ska justeras och 
undertecknas samt läggas tillgängligt på Google drive och Laget.se. 

Ärenden efter ansvarsområden 

§5. Styrning och administration 

5.1. Arbetsutskottet 
 
Föreningsträffar från Skånes IBF 
Peter Stenberg är på föreningsträff i Malmö idag 14 oktober. 

Kommunens föreningsträff 17 oktober 
Thomas går på föreningsträffen. Då Helena inte kan gå ska det läggas ut 
i ledarchatten om någon ledare vill gå. Ina lägger ut en fråga.  
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5.2. Administration 

Anna L skickar ut info till ledare om att när det läggs upp nya spelare i laget under säsong 
måste de tänka på att meddela kansliet när det ska skickas ut faktura. Ca 
2 veckor innan de är tänkt att de ska spela match. 

Anna L går ut med info till alla ledare att de ska inkomma med personer som är 
lagföräldrar, ansvariga för sekretariat och valberedare.  

Ina lägger sedan upp dessa med korrekt medlemskategori.  

Anna A ska sedan få upplärning hur man gör utskick i laget.se samt ev skapa en 
chattgrupp för dessa lagföräldrar just pga samarbete i kiosken.  

5.3. Marknadsföringskommittén 

Anna L pratar om hur vår lösning med stödmedlemskap ska fungera. Ev ha ett 
supportermedlemskap med ett supporterpaket.   

Anna har även pratat om ett samarbete med SportcenterSyd där man kan få fasta tider i 
gymet för lagträning.  

Ev möjlighet för stödmedlemmar att få ett erbjudande för att gymma. 

Insamling till lagen. Det är helt ok att ha en insamling från nära och kära om ett lag önskar 
detta. Så kallat välgörenhet. 

§6. Sporten 

6.1 Sportkommittén 

Finns ingen sportkommitté i dagsläget. Thomas kallar till möte med representanter från 
samtliga lag för att skapa en sportkommitté.  

6.2 Lagen; ledare, Spelare 

Följande har diskuterats.  
Problem för P14 och P15 när de hade dubbla matcher. P15 hade bara 3 
spelare och fick låna av Kävlinge och av P16. 

 Diskussion kring att P13 önskar få en måndagstid på Skönadal. Detta 
skulle innebära att P10-12 kortar ner sina 2 timmar då detta är en bonus 
de har på Skönadal. 

 Genomgång status olika lag. 

 P16-17 vit tar emot även alla nya. Två ungdomsledare hjälper till. Så nu 
har detta lag två träningstider.  

 P14-15 saknar spelare i 2015. Måste diskuteras hur de vill fortsätta laget 
då det är uppdelat i två serier och svårt att få ihop spelare till båda serier.  

 P13 har problem med spelare. Här måste man också se hur vi kan hjälpa 
dem på bästa sätt.  

 P10-12 har tufft i sin serie som är den svåra gruppen.  

 F10-11, F10-13 Går framåt. Samarbete med Kävlinge. Fungerar bra men 
inte hunnit spela ihop sig. Spelar i två serier. Har lite problem med 
målvakter.   

 P09 svårt i sin serie när de möter tufft motstånd. 
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 HJ18 har ingen bra lösning på tränarsidan. Pontus står på pappret denna 
termin. Pontus Luedke har kommit in och hjälper till. Torsdagar när HJ18 
tränar samtidigt så är tanken att Pontus Luedke och Filip Nilsson ska 
hjälpa till med träningarna på torsdagar. 
 

 H3 funkar som det ska. Kevin har gått in som målvakt. Kevin ska ha 
målvaktsmöte med de andra och Pontus för att diskutera målvakt. 
 

 H4 Svårt att få coacher och tränare på match och träning. Det behövs 
sättas ett schema för vem som ansvarar för vilken match bland de som 
har sagt att de kan hjälpa till. Vem tar tag i detta? 
 

6.3 Ungdomsledare 

Peter har kontakt med ungdomsledarna. De har gått en utbildning och Peter 

 ska få ut ledare till lagen.  

6.4 Domare 

Utbildning har skett för våra 8st Matchledare. Där fanns både domare från Häljarp och från 
Lomma.  

6.5 Material 

Bollar ska fyllas på i Hofterup.  

Sjukvårdsmaterial behöver fyllas på. Sjukväska till HJ18.  

Restbeställningen på tröjor är beställt.  

6.6 Anläggningar, status, taggar, utrustning etc 

6.6.1 Skönadalshallen 

Information måste gå ut till skolans personal om att de ska plocka undan efter skolan på 
måndagar. Det är alltid material framme när första lag kommer på 
måndagar.  

Förrådet måste rensas upp.  

6.6.2 Tolvåker 

Måste skapa en checklista för vad ledare måste göra som sista man efter match. Vad som 
ska kontrolleras, städas och låsas.  

Om sargen lämnas fredagar måste man meddela fritidsgården att den är kvar så de inte är i 
A hallen. 

Entrédörren låses på lördagar på förmiddagen så vi måste prata med kommunen hur vi ska 
lösa detta på matcher.  

6.7 Speciella arrangemang och cuper  

16 november planerat för en superlördag.  

§7. Ekonomiska verksamheter 

7.1 Försäljningar 

7.2 Sponsorverksamheten 
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Förslag från kommittén att om ett lag hjälper till att dra in en sponsor så får laget en fast del 
av sponsringen. Ej beslutat hur stor andel.  
BESLUT att vi godkänner att detta ska gå ut.  

7.3 Kiosken 

Inköp måste göras till billigare pris. En förälder i Lindbergs klass äger Ica i Billesholm. Han är 
intresserad av att samarbeta med oss för att få synas.  

Checklista måste skapas för vad kiosken behöver göra vid avslut.  

7.4 Evenemang 

7.5 Bokföring och prognos 

§8. Kommande möten 

§9. Mötets avslutande 
Ordföranden tackar för motet och förklarar det för avslutat. 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

  

Justerare, Kevin Malmros   Justerare, Åsa Torstensson 

 
 
 
 

  

Sekreterare, Ina Jarnekrantz  Ordförande, Thomas Gillerfors 
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